
Zápisnica 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 17.08. 2021 na Obecnom úrade 

v Smrdákoch 

 

 

Prítomní: Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ladislav Vadovič,  Ing. Stanislav Perička,  

                 Mgr. Miroslava Poláková, Viera Ježová, Ing. Zlata Slováková, hlavná  kontrolórka, 

 

Ospravedlnení: Ing. Ondrej Bederka- poslanec OZ 

 

1. Otvorenie:  

Dnešné rokovanie OZ otvorila starostka obce. Privítala všetkých prítomných a ospravedlnila 

neprítomných a to poslanca Ing. Ondreja Bederku. 

Podľa prezenčnej listiny starostka konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov a rokovanie dnešného OZ je teda uznášania schopné.  

Za overovateľov určila: Vieru Ježovú a Mgr. Miroslavu Polákovú. 

Za zapisovateľku dnešného rokovania bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková- pracovníčka 

obecného úradu. 

 

    Poslanci dostali návrh dnešného rokovania OZ v pozvánke. Nikto nechcel doplniť body 

dnešného rokovania, a tak sa bude dnešné rokovanie riadiť nasledovným programom: 

1. Otvorenie 

2. Pridelenie nájomného bytu 

3. Rôzne 

4. Diskusia 

5. Záver 

Otvorenie  považujem za uskutočnené.  

 

2. Pridelenie nájomného bytu 

Starostka obce prečítala návrh bytovej komisie na pridelenie bytov v bytovom dome s. č. 51 

nasledovne 3- izbový byt slečne Karolíne Rybeckej  a 1 – izbový byt slečne Kláry Seleckej. 

Poslanci s návrhom bytovej komisie súhlasili. 

 

 



Poslanci na svojom riadnom zasadnutí prijali  

 

                                   U z n e s e n i e  č.   19 /2021 

 

v ktorom schvaľujú pridelenie 3- izbového bytu slečne Karolíne Rybeckej  a 1 – izbového 

bytu slečne Kláry Seleckej. 

 

Hlasovanie:           za:  6                 proti: 0                     zdržal sa: 0 

Poslanci toto uznesenie prijali trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.  

 

3. Rôzne 

Tu by som Vás chcela informovať o tom, že  dnes prišla žiadosť na vysporiadanie resp. 

odkúpenie pozemkov od manželov Háasových, ktorí kúpili dom po pani Eve Mihálovej 

a zameraním zistili že časť pozemku je obecným pozemkom. Zatiaľ nemajú spravený 

geometrický plán. Keď budú mať podklady budem Vás informovať presne o akú parcelu ide 

a koľko m2 budú chcieť odkúpiť. 

 

4. Diskusia 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila 

diskusiu.  Do diskusie sa nikto neprihlásil a preto starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

 

V Smrdákoch 18.8.2021  

 

 

 

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

 



 

 


